The Golden Orchid Film Award at SICF                                              新加坡国际文化节电影金胡姬花奖
Entry Form for The Golden Orchid Film Award at SICF
新加坡国际文化节电影金胡姬花奖参评作品报名表

	Film Information/影片信息

	Title/片名
	
	Type/类型
	

	Award Categories/
参评奖项
	

	Production/
出品单位 
	

	Co-Production/
摄制单位
	

	Applicant Information/
申报方信息
	Contact Person/联系人
	


	
	Contact Number/联系电话
	


	
	E-mail/邮箱
	

	Production Country/Region/
制片国家/地区
	
	Year of Production/
制作年份
	

	Runtime/时长
	
	Language/影片语言
	

	Producer/制片人
	
	Director/导演
	

	Writer/编剧
	
	Film Editor/剪辑
	

	Photographer/摄影
	
	Music/音乐
	

	Platform/播出平台
	
	Production Cost/
制作成本
	

	Starring/主演
	

	Is it released? /
是否已上映
	□ 已上映 Already Released    □ 未上映Unreleased

	Cloud Storage Link/
网盘链接与提取码
	

	
Past Awards Received/
曾获奖项

	

	Film Introduction/影片简介

	In English or Chinese, 20 characters or less. /使用英文或中文，20字以內。


	In English or Chinese, 200 characters or less. /使用英文或中文，200字以內。














	Company/Personal Introduction公司/个人简介

	In English or Chinese, 200 characters or less. /使用英文或中文，200字以內。


















	Notes for Application/报名须知

	1、 The film entry form must be correctly filled out in either Chinese or English, printed, and stamped with the official seal of the applying company or thumb printed by the individual applicant.
影片报名表须以中文或英文正确填写后打印，并加盖申报公司公章或个人报名者手印。
2、Participants and participating units must provide complete and valid intellectual property rights. Any copyright disputes shall be the responsibility of the applicant to resolve.
参赛者及参赛单位提供需提供完整的知识产权且真实有效，如有版权纠纷由申报方负责解决。
3、The film works and entry form can be uploaded to the Cloud storage without compression. The cloud storage link and access code should be sent to the official email address of the organizing committee (Email: orchidfilms@hotmail.com), with the email subject format “Golden Orchid Award Entry-Film Title-Award Category”. Please also provide your contact information.
参赛作品及报名表等资料可上传至网盘，不需要压缩文件，须将网盘链接及提取码发送至组委会官方指定邮箱。（邮箱：orchidfilms@hotmail.com，邮件主题格式“金胡姬花奖参赛作品-片名-参评奖项”），并留下您的联系方式。 
4、The applicant must submit the following documents: entry form, main film, trailer, copy of the applicant's business license, national film public screening permit (if available), posters, 8 stills, authorization letter for participation from the copyright owner, introduction of the main creator, etc.
申报方须提交如下资料：报名表、电影正片、预告片、申报方营业执照副本复印件、所在国电影公映许可（如有）、海报、剧照8张、版权方授权参赛授权书、主创介绍等。
5、The application materials for the above movie projects will not be returned after submission, and will be provided to the organizing committee for archiving and research purposes free of charge.
以上电影项目的报名资料提交后概不退还，并将无偿提供给组委会存档研究使用。
6、The applicant guarantees that the content and relevant attachments involved in the application materials are true and valid, the copies are consistent with the original, and assumes full responsibility for all consequences caused by false application materials. Personal participation requires authorization from the film producer.
申报方保证申报材料中所涉及内容及有关附件真实有效，复印件与原件一致，并对因申报材料虚假所引发的一切后果承担全部责任，个人参赛需电影出品方授权。
7、The final interpretation of the rules of this film award event belongs to the organizer.
本电影奖的活动规则最终解释权归主办单位。

	Declaration of commitment/申报方承诺：
1、 Our company/Individual is the copyright owner of the film "       " participating in the Golden Orchid Award at the Singapore International Cultural Festival. We/I have obtained legal and valid authorization from all other copyright holders to participate in this film award, and fully understand the requirements and registration instructions of this award. Any legal liabilities and economic disputes arising from copyright issues will be borne by the applicant and the declarant!
本公司/人为“新加坡国际文化节电影金胡姬花奖”参赛影片《        》的版权拥有方，并已获得其他所有版权方的合法有效授权参加本届电影金胡姬花奖，并完全了解本奖项的参赛要求和报名须知。若因版权问题产生的一切法律责任和经济纠纷，均由申报单位及申报人承担！
2、 Our company/Individual is willing to cooperate with the evaluation activities in accordance with the law, fairness, and impartiality, providing relevant materials as required to ensure the validity, authenticity, and reliability of the above-mentioned application materials.
本公司/人愿意配合评审活动的依法、公平、公正进行，按要求提供相关的资料，确保上述申报材料有效、真实、可靠。
3、 Our company/Individual assures that there is no plagiarism, infringement of others’ creative achievements, or provision of false materials in the application materials (works); any legal disputes arising are unrelated to "The Golden Orchid Award for Films at the Singapore International Cultural Festival ", and shall be borne by our company/Individual.
本公司/人在申报材料（作品）中不存在剽窃、侵夺他若创作成果、提供虚假材料的情况；如出现任何法律纠纷与“新加坡国际文化节电影金胡姬花奖”无关，由本公司/人自行承担后果。
Applicant/申报方：
Signature and seal/签章：
Date/日期：
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